
Protokół Nr XLIX/49/17

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 2 października 2017 roku w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Nieobecni na sesji: radna Leontyna Jakubik.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów. 

Ad. 1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Zgromadzeni  minutą  ciszy  uczcili  pamięć  zmarłego  ś.p.  Kazimierza  Gawrońskiego  –  byłego

Komendanta Rejonowego Straży Pożarnej w Staszowie.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad,

który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 18 września 2017 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Województwu Świętokrzyskiemu –
projekt nr 443/17,

b) dotacji przedmiotowej na 2017 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie –
samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 440/17,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i  Gminy Staszów na 2017 rok – projekt nr
441/17,

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2017 – 2027
– projekt nr 442/17,

e) zmiany Uchwały Nr VIII/49/15 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 27 marca 2015 roku
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w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  Miejsko  –  Gminnego  Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie – projekt nr 437/17,

f) stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły
Podstawowej  nr  1  im.  Tadeusza  Kościuszki  w  Staszowie  w  ośmioletnią  Publiczną
Szkołę Podstawową nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w Staszowie – projekt nr 444/17,

g) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół – Publiczna Szkoła Podstawowa nr 2 im.
Ignacego Jana Paderewskiego i Publiczne Gimnazjum nr 2 w Staszowie w ośmioletnią
Publiczną Szkołę Podstawową nr 2 im. Ignacego Jana Paderewskiego w Staszowie –
projekt nr 445/17,

h) stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły
Podstawowej nr 3 im. Hieronima Łaskiego w Staszowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę
Podstawową nr 3 im. Hieronima Łaskiego w Staszowie – projekt nr 446/17,

i) stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły
Podstawowej w Mostkach w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Mostkach –
447/17,

j) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół – Publiczna Szkoła Podstawowa im. Papieża
Jana Pawła II  i  Publiczne Gimnazjum w Czajkowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę
Podstawową im. Papieża Jana Pawła II w Czajkowie – projekt nr 448/17,

k) stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły
Podstawowej  w  Wiązownicy  Dużej  w  ośmioletnią  Publiczną  Szkołę  Podstawową
w Wiązownicy Dużej – projekt nr 449/17,

l) stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Oddziału
Partyzanckiego  AK  „Jędrusie”  w  Smerdynie  w  ośmioletnią  Publiczną  Szkołę
Podstawową im.  Oddziału  Partyzanckiego  AK „Jędrusie”  w Smerdynie  –  projekt  nr
450/17,

m) stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły
Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Koniemłotach w ośmioletnią Publiczną Szkołę
Podstawową im. Tadeusza Kościuszki w Koniemłotach – projekt nr 451/17,

n) stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły
Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Kurozwękach w ośmioletnią Publiczną Szkołę
Podstawową im. Stefana Żeromskiego w Kurozwękach – projekt nr 452/17,

o) rozpatrzenia skargi na działania Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie – projekt nr
438/17,

p) rozpatrzenia  skargi  na  działania  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  –  projekt  nr
439/17.

4.   Interpelacje radnych.

5.   Wolne wnioski i zapytania w tym:

     - informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Staszowie o wynikach dokonanej analizy

oświadczeń majątkowych radnych za 2016 rok;
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     - informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów o wynikach dokonanej analizy oświadczeń

majątkowych za 2016 rok;

     - informacja z realizacji interpelacji zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej w Staszowie w dniu 

31 sierpnia 2017 roku.

6.   Zamknięcie obrad sesji.

Radni nie zgłosili uwag, wniosków do powyższego porządku obrad i zatwierdzili go jednogłośnie

(obecnych było 18 radnych).

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu nr XLVIII/48/17 z sesji z dnia 18 września 2017 roku  i przyjęli

go jednomyślnie (obecnych było 19 radnych).

Ad. 3 a

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej

Województwu Świętokrzyskiemu – projekt nr 443/17.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/421/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem uchwały

w sprawie dotacji przedmiotowej na 2017 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie –

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 440/17.

Po zapoznaniu z projektem głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć, który

poprosił nowego  Kierownika Centrum Integracji Społecznej w Staszowie Agnieszkę Adwent

o przedstawienie swojej osoby oraz zamierzeń i planów względem Centrum.

Na wstępie wypowiedzi Pani Agnieszka Adwent – Kierownik Centrum Integracji Społecznej

w Staszowie poinformowała, iż z wykształcenia jest prawnikiem.  Zaznaczyła, iż nie jest jej obca

problematyka,  którą  zajmuje  się  Centrum,  czyli  reintegracja  społeczna,  zawodowa  osób

wykluczonych zarówno społecznie jak i zawodowo. Dodała, iż jednym z głównych jej zamierzeń

jest  przywrócenie  na  rynek  pracy,  jak  największej  liczby  osób  wykluczonych,  czyli  osób

długotrwale pozostających bez pracy, osób po leczeniu odwykowym. Nadmieniła, iż na stanowisko

zgłosiła  się,  ponieważ  brała  udział  w  wielu  projektach  dotyczących  spółdzielczości  socjalnej.

Głównym  celem,  który  ma  nadzieję  uda  się  zrealizować  przy  wsparciu  gminy,  jest  założenie
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przynajmniej  jednej  spółdzielni  socjalnej  oraz  pomoc  w  znalezieniu  zatrudnienia  i  ułatwieniu

powrotu do pracy osobom wykluczonym.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/422/17

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 c 

Pani Joanna Pokora  przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2017 rok – projekt nr 441/17.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/423/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pani Joanna Pokora  zapoznała z projektem uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2017 – 2027 – projekt nr 442/17.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał

pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/424/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych przedstawiła

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/49/15 Rady Miejskiej  w Staszowie z dnia

27 marca 2015 roku w sprawie powołania Rady Społecznej Miejsko – Gminnego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie – projekt nr 437/17.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał

pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/425/17
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 f

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała z projektem

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły

Podstawowej  nr  1  im.  Tadeusza  Kościuszki  w  Staszowie  w  ośmioletnią  Publiczną  Szkołę

Podstawową nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w Staszowie – projekt nr 444/17.

Nie podjęto dyskusji nad projektem uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska przy 19 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/426/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani  Jolanta  Macias  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia

Zespołu Szkół – Publiczna Szkoła Podstawowa nr 2 im. Ignacego Jana Paderewskiego i Publiczne

Gimnazjum nr 2 w Staszowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową nr 2 im. Ignacego Jana

Paderewskiego w Staszowie – projekt nr 445/17.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska  przy 17 głosach za i  2 głosach wstrzymujących się (obecnych było 19 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr XLIX/427/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 h

Pani  Jolanta  Macias  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia

dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  nr  3  im.  Hieronima  Łaskiego

w  Staszowie  w  ośmioletnią  Publiczną  Szkołę  Podstawową  nr  3  im.  Hieronima  Łaskiego

w Staszowie – projekt nr 446/17.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 17 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 18 radnych)

Uchwałę Nr XLIX/428/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 i

Pani  Jolanta  Macias  zapoznała  z  projektem uchwały  w  sprawie stwierdzenia  przekształcenia
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dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  w  Mostkach  w  ośmioletnią

Publiczną Szkołę Podstawową w Mostkach – 447/17.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 17 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 18 radnych)

Uchwałę Nr XLIX/429/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 j

Pani  Jolanta  Macias  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia

Zespołu Szkół – Publiczna Szkoła Podstawowa im. Papieża Jana Pawła II i Publiczne Gimnazjum

w Czajkowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Papieża Jana Pawła II w Czajkowie

– projekt nr 448/17.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał

pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska przy 17 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 18 radnych)

Uchwałę Nr XLIX/430/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 k

Pani  Jolanta  Macias  zapoznała  z  projektem uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia

dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Wiązownicy Dużej w ośmioletnią

Publiczną Szkołę Podstawową w Wiązownicy Dużej – projekt nr 449/17.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 19 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 20 radnych)

Uchwałę Nr XLIX/431/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 l

Pani  Jolanta  Macias  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie stwierdzenia  przekształcenia

sześcioletniej  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  im.  Oddziału  Partyzanckiego  AK  „Jędrusie”

w  Smerdynie  w  ośmioletnią  Publiczną  Szkołę  Podstawową  im.  Oddziału  Partyzanckiego  AK

„Jędrusie” w Smerdynie – projekt nr 450/17.

Nie podjęto dyskusji.
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Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 19 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 20 radnych)

Uchwałę Nr XLIX/432/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 m

Pani  Jolanta  Macias  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia

dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  im.  Tadeusza  Kościuszki

w  Koniemłotach  w  ośmioletnią  Publiczną  Szkołę  Podstawową  im.  Tadeusza  Kościuszki

w Koniemłotach – projekt nr 451/17.

Nie podjęto dyskusji.

Wobec powyższego projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 18 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 19 radnych)

Uchwałę Nr XLIX/433/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 n

Pani  Jolanta  Macias  zapoznała  z  projektem uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia

dotychczasowej  sześcioletniej  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  im.  Stefana  Żeromskiego

w  Kurozwękach  w  ośmioletnią  Publiczną  Szkołę  Podstawową  im.  Stefana  Żeromskiego

w Kurozwękach – projekt nr 452/17.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 17 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 18 radnych)

Uchwałę Nr XLIX/434/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 o

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie – projekt nr

438/17.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/435/17

(w załączeniu do protokołu). 
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Ad. 3 p

Pan Sławomir Mikula  przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania

Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 439/17.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 16 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 17 radnych)

Uchwałę Nr XLIX/436/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 5

W wolnych wnioskach i  zapytaniach  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w Staszowie  Dominik

Rożek zapoznał z informacją o wynikach dokonanej analizy oświadczeń majątkowych radnych za

2016 rok (informacja w załączeniu do protokołu – zał. nr 2).

Następnie Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć przedstawił informację o wynikach

dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za 2016 rok (informacja w załączeniu do protokołu –

zał. nr 3) oraz zapoznał z informacją z realizacji interpelacji zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej

w Staszowie w dniu 31 sierpnia 2017 roku (informacja w załączeniu do protokołu – zał. nr 4).

Ponadto  przedstawił  zgromadzonym  Kierownika  Placówki  Wsparcia  Dziennego  w  Staszowie

"Jutrzenka"  Panią  Dorotę  Wasilewską,  której  powierzono  zastępstwo  za  dotychczasowego

Kierownika Placówki.

Sołtys Sołectwa Jasień Maria Piwosz zawnioskowała o rozważenie możliwości ustawienia znaku

drogowego ostrzegawczego – śliska jezdnia bądź przycięcia gałęzi drzew zlokalizowanych przy

drodze w Jasieniu z uwagi na coraz częstsze wypadki drogowe.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  podziękował za udział w

sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:00 do godz: 14:05.

                        Przewodniczący
Protokołowała:           Rady Miejskiej w Staszowie

        
A. Janicka        ( - ) Dominik Rożek
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